

Styremøte i Lillehammer seilforening  
Sted: Lhmr rehab senter  
Tid: Mandag 13.01.23: kl. 16.00-17.30  
Tilstede: Kjell Andreas, Jannicke, Lars Bjarne, Michael, Anja

Saker:

1. Endre organisering i styret: Forslag om daglig leder i tillegg. Utsatt til møte i januar.
2. Årshjul: Lage en visuell oversikt over hva som skjer og når i 2023 og 2024 og hva som kreves av folk og utstyr o.l. Eks. kurs, arrangementer og sommerskoler, dugnadsarbeid (brygge og båter). Ansvarsfordeling knyttet til dette. Begynte på arbeidet i exel. Michael fortsetter å systematisere oversikten i exel. Fortsette arbeidet på møtet i januar.  
Seilspportliga: Styret ønsker en rider/ oppsett på hva som skal skje og hvilke krav som stilles, når seilspportligaen kommer til Lillehammer i september 2024. Kjell Andreas sier at dato ikke er bestemt og at seilspportsligaen stiller med alt og at det er begrenset hva Lillehammer seilforening trenger å forberede. Styret ønsker likevel å vite hva som skal skje når de kommer til Lillehammer. Klubben har ingen erfaring med dette og klubben har begrenset med folk til disposisjon.
3. Beer&Knots: Planlagt i desember, men utsettes da det er my annet som skjer i desember. Flyttes til fredag 19.01.24. Ansvar Michael. Michael ordner så invitasjonen kommer ut til medlemmene (FB, Spond, Messenger, Hjemmeside?).
4. Logo: Lars Bjarne har med seg forslag til logo. Det stemmes om logo. Denne ble enstemmig vedtatt.



**LILLEHAMMER  
SEILFORENING**

5. Andre ting:  
Profileringsing: T-skjorte, caps, pique og starttrøye. Lenke legges til en print-on-demand på hjemmesiden eller lokal leverandør. Lars Bjarne presenterer ulike løsninger på et styremøte i januar.

Logo på startbåten, evt på andre båter: Lage vektorer på logo, så den er klar for å lage klistremerke. Ansvar: Lars Bjarne

Miljømidler: Kjell Andreas har søkt og fått midler fra Miljødirektoratet til patongene på flytebygga. 85 000 😊

Lage jollehus plass til 6 joller x 2, som kan ligge på vinteren, 50 000 i materialer. Enstemmig vedtatt at Kjell Andreas prosjekterer dette i vinter.

Kurs- hva ønsker medlemmene av kurs i vinter? Spørre på medlemsmøte i februar.

6. Neste møte: Januar 2024. Vi bestemte ikke dato. Ønske om at møtet legges til etter 16.30 eller kveld.

Ref. Anja Myhre